
Creiem que així servaríem el 
“ casc a n tic ”  del poble. Quant a 
aquesta conservació, tant a la zona 
antiga com per qualsevol racó típic nos
tre que embelliu, us oferirem una 
estimulació (a determinar) per fer del 
conjunt del nostre poble una armonia 
plaent als qui en ell convivim.

Estem també en possessió de 
terrenys per l ’ampliació del CEMENTI
RI. Un record per la gent que va ser 
entre nosaltres bé es mereix un 
manteniment agençat.

El quotidià desenvolupament de la 
societat on ens desenvolupem creiem 
com porta el treball d ’ambdues 
persones d’un matrimoni, pel que seria 
útil crear una GUARDERIA. Oferim 
l’actual parvulari.

I ens resten uns problemes ben 
fàcils de resoldre perquè només cal 
que els conveïns de Bescanó fem la 
bona entesa entre tots: LOCAL DEL 
CINEMA UNIÓ. Nosaltres creiem que 
aquest ha d ’ ésser un local públic, 
obert a tot el poble, per la seva con
dició de Municipal.

Ara bé, nosaltres ens comprome
tem a buscar una solució per tal que 
totes les entitats en puguin gaudir. 
Però això d’una manera ordenada i 
sense que això comportés enfronta
ments entre aquestes entitats.

Tal com ja hem esmentat, s’ inclou 
aquí l’asfaltat dels carrers que seria 
cosa de posar-nos d’acord amb els 
nostres veïns afectats.

I respecte als carrers creiem bo el 
seu canvi de noms polítics i la 
retolació en català.

Control i l’adequat funcionament 
de l’enllumenat públic.

MANIFEST PER A VILANNA: 
(Representant i candidat: AGUSTÍ 
VILAMITJANA)

Que els impostos que pagueu al 
Municipi — en part proporcional —  
puguin tornar a revertir al vostre poble.

Està en projecte que almenys us 
sigui concedida per la Companyia 
Telefònica una Cabina pública.

Senyalització de la Carretera amb 
el corresponent pas de vianants per a 
llur seguretat.

Pendent la retribució per la venda 
de les antigues escoles, oferim local 
per a les hores de visita del practicant
o bé del metge de Bescanó al vostre 
poble.

Cuidarem del transport escolar i 
de la seva seguretat.

Conservació de camins i carrete
res no estatals, així com del cementiri.

MANIFEST PER A MONTFULLÀ 
(Representant i candidat: JOAQUIM 
VENDRELL)

Que els impostos que pagueu al 
Municipi — en part proporcional —  
puguin tornar a revertir al vostre poble.

Tenint en compte que foren els 
propietaris els qui demanaren els 
tràmits al Consistori pel polèmic Pla 
General d ’Urbanització, i estan aquests 
actualment pendents de la decisió 
d’URBANISME de Girona, sols ens 
cal — cre iem —  esperar el seu 
veredicte.

El problema de les aigües és el 
mateix o molt semblant al que s’ha 
esmentat per el poble de Bescanó. 
(Veure aquest apartat).

Cuidarem del transport escolar i 
de la seva seguretat.

MANIFEST PER A ESTANYOL: 
(Representant i candidat: PAULÍ 
SARAROLS)

Que els impostos que pagueu al 
Municipi — en part proporcional —  
puguin tornar a revertir al vostre poble.

No a l ’especu lació  del sòl. 
Sol·licitud d’un Aval Bancari a les Ur
banitzacions “ Mas L lunés”  i 
“ Estanyol-Park” per a cubrir la reali! za- 
ció dels serveis tècnics i sanitaris.

Pendent el problema de l’antic 
volcà de la “ CROSA”

Retribució de la venda de les 
antigues escoles amb l ’actual 
carretera que us enllaça amb Bescanó.

Les noves Escoles de Bescanó 
estan obertes també per als vostres 
fills.

Cuidaríem del transport escolar i 
de la seva seguretat, així com de la 
conservació de la carretera, i si de cas, 
hi hagués ajuda Estatal el seu 
possible asfaltat. Manteniment del 
cementiri.

Ens teniu al vostre servei per la 
col·laboració a qualsevol acte públic, 
cultural o popular que es realitzi al 
Municipi.

Estem oberts a tota consulta o 
petició que ens sigui tramesa.

LA CANDIDATURA

L‘ENTREVISTA per: PERE MAGRIÀ POU

Portem a les nostres planes i en la pri
mícia del llançament de la Revista 
“LA PILA STR A ”, l ’entrevista amb el 
recentment elegit Senador per Convergència 
i Unió, JA UME CASADEMONT i PERA - 
FITA.

No crec que es faci necessària la seva 
presentació, ja  que sobradament és conegut 
el nostre veí i amic Jaume, a Bescanó, per 
les fites i activitats portades a terme amb 
gran èxit en el nostre poble.

. Fen: un petit recordatori de tals 
activitats direm que a Bescanó li devem 
l ’aixecament i desenvolupament del futbol 
en una època en què estava totalment 
ofegat. La seva tasca en la Fundació del 
Patronat de l ’Habitacle i l ’Associació de 
Caps de Família. Cal remarcar, en l ’època 
que regia el nostre poble en funcions d ’Al
calde, la implantació d ’un Ajuntament 
democràtic amb el “sistema Bescanó”, que 
va fer ressò a tota Espanya.

No podem deixar de remarcar el seu 
èxit com empresari.Amb esforç i treball ha 
fet que un petit negoci d ’antany es transfor
més en una empresa gran i pròspera.

No limitem només al nostre poble les 
activitats de’n Jaume. Ha estat Presiden. de 
l ’Agrupació d ’Indústries de la Carn de 
Girona. Actualment és President de la 
“Federació d ’Indústries de la Carn de Cata
lunya” (FECIC) amb seu a Barcelona. I ara 
el tenim de Senador, representant-nos a 
nosaltres en el govern de Madrid.

En demanar-li de rebre'm, a f i d ’efec
tuar la gravació d ’aquesta entrevista, es 
mostrà realment sorprès pel destí on anava 
destinada, és a dir, a una revista eminent
ment de Bescanó. No cal dir, que tot se’m 
va fer molt fàcil i li vaig poder robar un 
temps que crec molt important per ell; i ja  
tot seguit transcric el contingut de tota 
l ’entrevista:
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